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Nieuw voorstel gebruik
restwarmte DOMO
3 College trekt voorstel
over vernieuwing zwem-
badinstallatie terug

Door Geert Job Sevink
Bedum HetWaterbedrijf heeft aan

de gemeente Bedum een voorstel

gedaan voor gebruik van rest-

warmte van zuivelfabriek Fries-

land-Campina DOMO voor het

verwarmen van zwembad De

Beemden. Het zwembad is hard toe

aan vernieuwing van de installa-

ties. Daar komt bij dat bij de zuivel-

fabriek wordt gewerkt aan een for-

se uitbreiding.

Het voorstel van het Waterbe-

drijf was voor B en W aanleiding

omophet laatstemoment het punt

’Warmtevoorziening sportcomplex

De Beemden’ van de agenda voor de

gisteren gehouden raadsvergade-

ring te halen. Wethouder Menne

van Dijk: "We hebben het gebruik

van restwarmte al eerder onder-

zocht. Om financiële risico’s te ver-

mijden, hebben we toen besloten

Door Geert Job Sevink

daar geen gebruik van te maken.

Maar hetWaterbedrijf geeft ons nu

een garantie voor vijftien jaar. Dat

is een nieuwe situatie, die we eerst

moeten bestuderen. Vanuit het

oogpunt van duurzaamheid zou

het natuurlijk prachtig zijn."

Plaatselijke partij Gemeentebe-

langen Bedum (GB) maakt zich al

jaren sterk voor gebruik van de

restwarmte van de DOMO, zoals de

fabriek doorgaans wordt genoemd.

"We zijn hier heel blij mee", zegt

fractievoorzitter Annemarie Heite.

"Dit is een oplossingdie zowel opde

korte als lange termijnheel veel op-

levert. Want met de komende her-

indeling komt het voortbestaan

vanhet zwembad in Bedumook ter

discussie te staan. Als De Beemden

een duurzame installatie heeft,

staan we een stuk sterker."

Heite vindt dat de gemeente niet

alleen een kosten-batenanalyse

zou moeten maken, maar ook

duurzaamheid en co2-uitstoot

moet meewegen.


